
Referat af bestyrelsesmøde nr. 124 i AB Jæger 
Kl. 19.00, onsdag 1. oktober 2014 
 
Til	  stede:	  Ilan,	  Louise,	  Theis,	  Marc,	  Julie,	  Randa,	  Anne	  og	  Anne	  Louise.	  	  
Fraværende:	  Snorre,	  Magnus,	  Johan,	  Jens	  og	  Kim.	  
	  
	  

1. Referent	  og	  indkalder	  til	  næste	  møde:	  Anne	  Louise.	  
	  

2. Lise	  Maaløe	  fra	  BRF	  Kredit	  var	  på	  besøg	  i	  dag	  Hun	  havde	  den	  øverste	  chef	  
for	  BRF’s	  kreditvurdering	  med.	  Marc	  viste	  rundt.	  De	  var	  rundt	  og	  se	  på	  
kældre,	  en	  lofter,	  lejligheder,	  varmecentral	  og	  erhverv.	  Formålet	  var	  en	  ny	  
strategi	  i	  forhold	  til	  os	  –	  en	  strategi,	  som	  BRF	  vil	  præsentere	  os	  for.	  Hun	  
gav	  udtryk	  for	  at	  vi	  har	  en	  billige	  boligafgift.	  	  

	  
3. Fugtsikring.	  

Få	  overraskelser	  i	  etape	  2,	  så	  budget	  og	  tidsplan	  ser	  ud	  til	  at	  blive	  
overholdt	  her.	  De	  forventer	  at	  være	  færdige	  med	  etape	  2	  i	  slutningen	  af	  
oktober.	  Det	  kommer	  til	  at	  betyde	  julehandel	  uden	  skurvogne.	  Herefter	  
mangler	  der	  kun	  at	  blive	  malet	  underfacader,	  og	  det	  kommer	  til	  at	  se	  
engang	  i	  foråret.	  	  
Kommunen	  har	  påpeget,	  at	  vores	  pumpebrønde	  ude	  på	  gaden	  skal	  flyttes	  
ind	  på	  matriklen.	  Der	  er	  en	  del	  uafklarede	  spørgsmål	  i	  den	  forbindelse.	  
Stig	  fra	  SBS	  er	  på	  sagen.	  Mere	  om	  det	  på	  et	  senere	  tidspunkt.	  	  

	  
4. Ilan,	  Marc	  og	  Anne	  Louise	  har	  møde	  med	  Patrick	  fra	  AH	  i	  morgen	  torsdag	  

d.	  2.	  oktober	  2014.	  Mødet	  handler	  om	  økonomisk	  status	  og	  den	  
overordnede	  tilgang	  til	  hvordan,	  vi	  og	  AH	  kommunikerer	  med	  vores	  
finansielle	  partnere.	  	  

	  
5. Parknet.	  Vi	  har	  nu	  fået	  svar	  fra	  Parknet,	  og	  vi	  skal	  have	  aftalt	  et	  møde	  med	  

dem.	  	  
	  

	  


